
Delegat Mehmed Bradarić postavio je pitanje Agenciji za javne nabavke BiH 

koje glasi: 

Agencija za javne nabavke već gotovo tri godine ne objavljuje svoje izvještaje i nivo 

netransparentnih javnih nabavki dostigao je rekordan iznos. Zbog toga od ove agencije  tražim 

detaljan izvještaj o javnim nabavkama za 2011., 2012. i za prvih šest mjeseci 2013. godine. 

 


